

Kempen Ganjaran Pendaftaran ID DuitNow GXBank - Soalan Lazim

Berkuatkuasa pada **14 April 2025**

Soalan	Jawapan
Apakah kempen ini?	Kempen Ganjaran Pendaftaran ID DuitNow GXBank (" Kempen ") dianjurkan oleh GX Bank Berhad dan akan berlangsung dari 14 April 2025 hingga 31 Disember 2025 (" Tempoh Kempen ") (kedua-dua tarikh termasuk) atau apabila mencapai Had Maksimum, yang mana lebih awal, atau seperti yang ditentukan oleh GXBank dari semasa ke semasa dengan notis terlebih dahulu kepada anda.
Adakah saya layak untuk menyertai kempen ini?	Kempen ini adalah eksklusif untuk pelanggan yang memautkan ID DuitNow mereka buat kali pertama sejak pembukaan Akaun GX mereka. Individu berikut <u>tidak layak</u> untuk menyertai Kempen ini: (a) pelanggan yang Akaun GX telah ditamatkan, ditutup, digantung, dianggap tertunggak atau sebaliknya dilakukan secara tidak memuaskan seperti yang ditentukan oleh GXBank semasa Tempoh Kempen; (b) individu yang tidak sihat dari segi mental, meninggal dunia, diadili muflis atau mempunyai sebarang prosiding undang-undang yang dimulakan terhadap mereka; dan/atau (c) individu di bawah umur lapan belas (18) tahun.
Apakah Ganjaran tersebut, dan bagaimanakah saya boleh mengambil bahagian untuk memperoleh Ganjaran ini?	Dapatkan ganjaran wang tunai RM8 apabila anda: (a) pautkan ID DuitNow anda (nombor telefon bimbit, Kad Pengenalan atau kedua-duanya) buat kali pertama sejak membuka Akaun GX anda; (b) mengekalkan pautan ID DuitNow dengan GXBank selama 30 hari berturut-turut; dan (c) menjadi antara 37,500 Pelanggan yang Layak pertama yang memenuhi kedua-dua kriteria semasa Tempoh Kempen (" Had Maksimum ").
Bolehkah anda menggambarkan cara Kempen berfungsi?	Langkah 1: Pautkan ID DuitNow anda (nombor telefon bimbit, kad pengenalan atau kedua-duanya) buat kali pertama sejak membuka Akaun GX anda <i>Pada aplikasi GXBank, Ketik pada "Saya" -> "Urus ID DuitNow" -> "Daftar Telefon Bimbit/MyKad"</i> Langkah 2: Kekalkan pautan ID DuitNow dengan GXBank selama 30 hari berturut-turut Nota: <ul style="list-style-type: none"> Anda boleh memautkan lebih daripada satu ID DuitNow (nombor telefon bimbit/kad pengenalan/kedua-duanya) ke Akaun GX anda, tetapi anda hanya layak menerima Ganjaran Kempen sekali semasa Tempoh Kempen. Tarikh akhir untuk memautkan ID DuitNow anda dan layak untuk Kempen ialah 31 Disember 2025. Selepas berjaya mengekalkan pautan selama 30 hari berturut-turut, Ganjaran Kempen akan dikreditkan ke Akaun GX Pelanggan yang Layak antara tiga (3) hingga empat belas (14) hari.
Bilakah dan bagaimanakah saya akan menerima Ganjaran ini?	Ganjaran Kempen akan dikreditkan ke Akaun GX Pelanggan yang Layak dalam masa tiga (3) hari apabila Pelanggan yang Layak memenuhi pautan 30 hari berturut-turut. Dalam kes yang luar biasa, ia mungkin mengambil masa sehingga dua (2) minggu untuk dikreditkan.

Soalan	Jawapan
Di manakah saya boleh mendapatkan terma dan syarat kempen?	Anda boleh mendapatkan terma dan syarat penuh di https://www.gxbank.my/campaign-tnc
Siapakah yang boleh saya hubungi jika saya mempunyai soalan lanjut tentang kempen ini?	Untuk maklumat lanjut, pertanyaan, maklum balas dan/atau aduan yang berkaitan dengan kempen ini, sila hubungi Sokongan Pelanggan GXBank melalui sembang dalam Aplikasi GX. Sebagai alternatif, anda boleh menghubungi kami di +603 7498 3188 atau e-mel kami di ask@gxbank.my .